



寶翠園  
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's  
Management Office, Tower 1, Podium,  
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.  
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

To : All residents of The Belcher's                      Our Ref. : BEL/MO/2021/12/223N  
From : The Management Office of Belcher's              Date : 30 December 2021

**Update on COVID-19 Case and Mandatory Testing Notice**

According to the compulsory COVID-19 test arrangement updated by the Government, **below specified target groups are required to undergo compulsory test on 30 December 2021 and 3 January 2022** on time. The Home Affairs Department will arrange mobile specimen collection station as stated below:

Mobile specimen collection station	Podium outside Tower 6 of The Belcher's
Opening dates & hours	1. 30 December 2021 (8am to 8pm) 2. 3 January 2022 (8am to 8pm)
Target Group	1. Residents who had been present at Tower 6 of The Belcher's (more than 2 hours at any time during the period from 6 December to 28 December 2021) 2. Residents who had been present at McDonald's, The Westwood (any time during the period from 5:00 p.m. to 6:00 p.m. on 13 December 2021) 3. Residents who had been present at Saizeriya Italian Restaurant, The Westwood (any time during the period from 11:00 a.m. to 3:00 p.m. on 8 December 2021)

*Remarks: Any changes in the operating hours or service of the mobile specimen collection station subject to the update and announcement by the Department of Health and the Centre for Health Protection*

The Management Office had arranged a series of cleaning and disinfection work at the concerned tower and other public areas on 28 December 2021 (including the lobby and lifts at Main Entrance at Belcher's Street and cargo lift lobbies respectively). Anti-epidemic measures have also been stepped up accordingly.

Residents are reminded to upkeep the anti-epidemic measures at home. Avoid crowded places and always keep your surgical mask on when going out. We will take appropriate measures in response to the latest condition.

Should you have any enquiries, please feel free to contact the Management Office on 2542 7238.

TC/et





**寶翠園**  
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's  
Management Office, Tower 1, Podium,  
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.  
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

致：寶翠園各住戶  
由：寶翠園管理處

檔案編號：BEL/MO/2021/12/223N  
日期：2021年12月30日

**2019 冠狀病毒病個案及強制檢測通知**

根據政府最新的強制檢測安排，以下指定群組須於 2021 年 12 月 30 日及 2022 年 1 月 3 日進行強制檢測。民政事務處將會安排設置流動採樣站，詳情如下：

流動採樣站	寶翠園第 6 座對出平台
開放日期及時間	1. 2021 年 12 月 30 日 (上午 8 時至晚上 8 時) 2. 2022 年 1 月 3 日 (上午 8 時至晚上 8 時)
指定群組	1. 曾於 2021 年 12 月 6 日至 12 月 28 日期間，身處寶翠園第 6 座超過兩小時的住戶 2. 曾於 2021 年 12 月 13 日下午 5 時至下午 6 時期間，身處西寶城麥當勞的住戶 3. 曾於 2021 年 12 月 8 日上午 11 時至下午 3 時期間，身處西寶城薩莉亞意式餐廳的住戶

備註：流動採樣站的服務時間或服務對象如有變動，以民政事務處及衛生防護中心最新公布為準。

管理處已於 2021 年 12 月 28 日為相關座數及其他公共設施進行徹底清潔消毒(包括卑路乍街正門大堂及升降機、貨用升降機大堂及升降機)，並相應提升防疫措施，

我們謹此提醒住戶做好家中防疫措施，避免前往人多擠逼的地方，外出時須時刻佩帶外科口罩。管理處會繼續密切留意事態發展，並採取適當的應變措施。

倘若各住戶對上述事宜有任何查詢，歡迎於辦公時間內致電管理處 2542 7238 與我們聯絡。

TC/ct

